

《单词百科:implement是什么意思?implement怎么发音?implement的解释和用法》

英语单词implement是什么意思?implement怎么读?implement怎么发音?简答网为您整理了implement的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



implement怎么读

implement的读音:[' ɪ m p l ɪ m e n t , ' ɪ m p l ɪ m ə n t]

implement的意思

- 1、vt.实施;执行;贯彻;使生效;实现;落实 (政策);把…填满;
- 2、n.工具, 器械;家具;手段;[法]履行 (契约等);

implement的相关词组

- 1、implement shed 农具房;
- 2、carrying implement 搬运机;
- 3、bone implement 骨器;

implement的近义词

- 1、**begin** v.开始, 以…开头;启动, 创办;起初是;开始说;
- 2、**carry out** 执行;进行;完成;抬出去;
- 3、**fulfill** vt.履行(诺言等);执行(命令等);达到(目的);使结束;
- 4、**start** v.开始;启动;创办;从…开始;

implement的双语例句

- 1、The best implement for digging a garden is a spade.

在花园里挖土的最好工具是铁锹.

- 2、In order to implement the software precision timing, a microsecond level precision timer has been developed.

为了实现计算机软件的精确定时, 设计了一种高精度的微秒级定时器.

- 3、ARP、IP、TCP and HTTP have been implement.

主要实现的协议包括ARP、IP、TCP和HTTP协议.

- 4、Quills were the chief writing implement from the 6 th century AD until the advent of steel pens in the mid 19 th century.

从公元6世纪到19世纪中期钢笔出现以前,羽毛笔是主要的书写工具.

- 5、Implement of the data acquisition supply essential technical diagnosis data for EAST experimental device.

它的建立为EAST装置实验提供了必要的技术诊断数据.

- 6、Every contract not Fund dividend, we are in our contract to implement the dividend.

每个基金分红合同都不一样, 我们是根据我们的合同来实施分红的.

7、Implement continuous improvement in the wastewater treatment system, RO system, and metal working fluid system.

负责废水处理系统, 纯水系统, 以及金属切削液系统的持续改进行动.

8、Be responsible and implement failure analysis of metal material and particle analysis, and create particle database.

负责并实施金属材料失效分析及金属颗粒分析, 并创建非金属颗粒的数据库.

9、This algorithm can make the graph implement traversing in DNA computer.

该算法实现了在DNA计算机下图元素的遍历.

10、To organize and implement the regular conformity and safety sampling inspection of the vehicles.

负责组织和实施整车法规符合性与安全性审核.

11、Implement equipment periodic maintenance and maintenance plan.

设备的定期保养及维修计划实施.

12、Make and implement annual DLR recruit plan.

制定和执行每年经销商的征选计划.

13、Article 34 Any and all payment and settlement organizations shall effect and implement a regular auditing system.

第三十四条支付清算组织应建立定期审计制度.

14、We will implement a system for supervising land use.

落实土地督察制度.

15、A struct can implement interfaces, and it does that exactly as classes do.

结构可实现接口, 其方式同类完全一样.

16、The proposal is great but who's actually going to implement it?

这个建议好是好,可谁愿意去做呢?

17、It's still not clear how far the Russian parliament will go to implement its own plans.

俄罗斯议院在实施自己的计划时到底会采取怎样的极端措施尚不明了。

18、The international community has for years been urging China to implement political reform.

多年来,国际社会一直在敦促中国进行政治改革,可是,中国政治在不断进步的时候,我却惊讶地发现,某些新闻传媒的思维却没有改变.

以上是简答网为您整理的implement怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于im

plement的用法、i

mplement的释义、implement的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/implement>

